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Wjazd awaryjny

Jesteś w dobrych rękach

ul. Paderewskiego 130
04-438 Warszawa

tel. 506 705 506
multimedica-rembertow.pl
facebook.com/multimedicarembertow

ul. Ks. I. Skorupki 5
05-091 Ząbki k. Warszawy

Hotel Mansor 
zaprasza do nowej Restauracji 

- codziennie 
dwudaniowy lunch 

z deserem w cenie 19 zł. 

Wyśmienita kuchnia, 
eleganckie wnętrza.

Na sesji w Wołominie 
radni po raz kolejny powrócili 
do sprawy wywożenia odpa-
dów na wysypisko w Lipinach 
Starych. Temat nieustannie 
bulwersuje, tak radnych, jak i 
mieszkańców, stąd przedstawi-
ciele Komisji Bezpieczeństwa 
i Ochrony Środowiska, radni 
Tomasz Kowalczyk, Robert 
Kobus i Zbigniew Paziewski, 
postanowili zadać prezesowi 
Miejskiego Zakładu Oczysz-
czania kilka pytań wyjaśniają-
cych tę kwestię. 

Zdaniem radnych, wywóz 
odpadów na wysypisko wy-
mknął się spod kontroli i z tego 

powodu MZO poniosło straty 
finansowe. O tym, że 30 listo-
pada 2017 r. pod osłoną nocy 
na wysypisko wjechał samo-
chód wyładowany śmieciami z 
Warszawy, poza kontrolą i poza 
wagą, została powiadomiona 
prokuratura. Odmówiła jednak 
wszczęcia postępowania, uzna-
jąc, że hipotetyczna strata dla 
MZO spowodowana nocnym 
zwożeniem odpadów jest zbyt 
niska, poniżej 200 tys. zł. Pro-
kuratura dopatrzyła się 8 sa-
mochodów, które wjechały na 
teren wysypiska po godzinach. 
Domniemana strata wyniosła 
33 tys. zł. 

Wjazd awaryjny
Pytania radnego Tomasza 

Kowalczyka o straty poniesione 
przez MZO prezes Jarosław Kuba-
la nazwał nadużyciem i opowia-
daniem bajek. Dodał też, że byli 
lepsi bajkopisarze (w domyśle: 
lepsi od radnego). – Nie było żad-
nej straty, tam nie wjechały żadne 
inne auta, tylko te, które były zgło-
szone z MPO w Warszawie – mó-
wił Kubala. 

Radny Zbigniew Paziewski w 
odpowiedzi: - Dla nas 33 tysiące to 
poważna kwota. Jeżeli samochód 
wjeżdżał w nocy poza wagą, to jak 
sprawdzić, ile ważył i co wwoził. 

(dokończenie na str. 4)

Wołomin

BUR Doradztwo Podatkowe Sp.z o.o. informuje o zmianie adresu  siedziby.

Nasz nowy adres:
ul. Wyszyńskiego 7h lok.1, 05-220 Zielonka

tel. 22 781 88 82, fax. 22 771 96 89
kom. 508 457 007; 205 601 573

Czekając na tramwaj
Mieszkańcy Ząbek aktyw-

nie walczą o realizację pomysłu 
zbudowania linii tramwajowej z 
Warszawy do tego miasta. Zbie-
rają podpisy pod petycją, spoty-

kają się z lokalnymi i regionalny-
mi politykami, aby przekonywać 
do tej inwestycji.

Koncepcja linii tramwa-
jowej do Ząbek powstała już 

ok. 10 lat temu. Temat powró-
cił przy okazji budowy łączni-
ka między Dworcem Wschod-
nim i ul. Zabraniecką, będącego 
fragmentem tzw. Trasy Święto-

krzyskiej, który oddano do użyt-
ku w październiku ub. roku. 

Ta droga dla mieszkańców 
Ząbek miała być szczególnie 
istotna, ponieważ miała stano-
wić podstawowy element linii 
tramwajowej do tego podwar-
szawskiego miasta. 

(dokończenie na str. 3)
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Piotr Uściński  - Prosto z Sejmu

Awantura o Holokaust

Zapraszamy do Biura Posła Piotra Uścińskiego 
w Wołominie ul. Ogrodowa 14,   

a także do Mobilnego Biura Posła Piotra Uścińskiego, 
które może dojechać wszędzie, gdzie jest potrzebne 

(na terenie powiatów podwarszawskich) 
tel.: +48 731 97 00 77 

email: biuro@uscinski.pl

Piotr Uściński
Poseł na Sejm RP

W środę 31 stycznia 2018 r. wołomińscy 
radni wybrali nowego wiceprzewodniczące-
go.  Sesje rady słyną z wielogodzinnego try-
bu procedowania. Dlatego przewodniczący 
rady poinformował radnych o  potrzebie 
wsparcia w tak długich obradach. 

Nowym wiceprzewodniczącym został 
radny Paweł Banaszek  (22 l.) z klubu Pra-
wa i Sprawiedliwości, który został radnym 
w wieku 18 lat. Najmłodszy radny w historii 
Wołomina szybko pokazał, że nie odstaje 
od starszych kolegów. Nie boi się zadawać 
trudnych, niewygodnych pytań, nie pomija 
ważnych problemów mieszkańców. „Pil-
nuje” spraw związanych z polityką ogólno-
krajową, np. program 500+ w Wołominie. 
Na jednej z sesji apelował do władz miasta: 
-  Wołomin potrzebuje strategii, planu roz-
woju, perspektywicznego myślenia. Musimy 
patrzeć w przyszłość – mówił. 

Wcześniej radny Paweł Banaszek był 
sekretarzem w Komisji Gospodarki oraz 
Komisji Finansów Gminnych. Wielokrot-
nie był też sekretarzem obrad sesji woło-
mińskiej rady. Podczas jednej z sesji po-
darował przewodniczącemu symboliczny 
dzwonek do przywoływania radnych do 
porządku podczas burzliwych dyskusji 
i zwoływaniu radnych po przerwach na 
dalsze obrady sesji.  

Nowy wiceprzewodniczący Paweł 
Banaszek dziękując radnym za powie-
rzenie mu nowej funkcji zobowiązał się 
wspierać przewodniczącego rady Leszka 
Czarzastego we wszystkich jego działa-
niach: prowadzeniu obrad, przyjmowa-
niu interesantów i reprezentowania woło-
mińskiej rady na zewnątrz. 

A.B.

W latach 2002-2006 był radnym 
Rady Miasta. Wojciech Reutt jest miesz-
kańcem Kobyłki od urodzenia, dobrze 
zna miasto i jego mieszkańców. Żonaty, 
ojciec 4 dzieci, społecznik. W wolnym 
czasie jeździ na rowerze, lubi piesze 
wędrówki po górach, uprawianie TRX. 
Od wielu lat zaangażowany w życie 
miasta poprzez harcerstwo i organiza-
cje kościelne, ceniący szczerość i praw-
domówność. Z zamiłowania zajmuje 
się czytaniem książek historycznych. 
Uwielbia wspólne wyjazdy z rodziną.

W zakresie obowiązków II Zastępcy 
Burmistrza Miasta Kobyłka znajduje się 

kierowanie i nadzorowanie pracy pod-
ległych mu komórek organizacyjnych 
tj.: Wydziałem Ochrony Środowiska, 
Wydziałem Infrastruktury, Wydziałem 
Gospodarczym, oraz Wydziałem Za-
mówień Publicznych.

Decyzja o nominacji była spowodo-
wana faktem, iż dotychczasowy zastępca 
burmistrza, pani Karina Jaźwińska, zło-
żyła wypowiedzenie. Dodajmy, że I  Za-
stępcą Burmistrza jest Piotr Grubek.

Panu Wojciechowi Reuttowi gratu-
lujemy awansu i życzymy owocnej pra-
cy na rzecz lokalnej społeczności. 
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Zmiany w kierownictwie urzędu

Paweł Banaszek w prezydium rady

Kobyłka

WOŁOMIN. Nowy wiceprzewodniczący Rady Miejskiej.

Z dniem 1 lutego 2018 r. burmistrz Kobyłki Robert Roguski powołał swojego 
II Zastępcę. Został nim dotychczasowy Kierownik Wydziału Zamówień Pu-
blicznych Urzędu Miasta Kobyłka Pan Wojciech Reutt, który posiada wielo-
letnie doświadczenie w pracy samorządowej.

Polska walczy o ele-
mentarne zasady uczciwo-
ści historycznej. O to, aby 
nie oskarżano Polski i Pola-
ków o zbrodnie, za które nie 
ponosimy żadnej odpowie-
dzialności. Lata zaniedbań 
(i nie chodzi tylko o 8 lat 
rządów Platformy, a o cały 
okres powojenny) dopro-
wadziły do tego, że w opinii 
wielu ludzi na całym świe-
cie jesteśmy winni. W świa-
domości wielu osób to były 
faktycznie „polskie obozy” 
i nasza walka o prawdę wy-
daje się im być próbą uni-
kania odpowiedzialności. 
To jest ten moment, w któ-
rym nie możemy ustąpić! 
Musimy zachęcić ludzi na 
całym świecie aby zapozna-
li się z faktami, aby pozna-
li prawdę i zweryfikowali 
swoje stereotypy na temat 
Polski i Polaków.

Cytuję dokładnie 
uchwalone przez nas prze-
pisy, które niespodziewa-
nie wywołały takie napię-
cie na linii Polska – Izrael: 
„Kto publicznie i wbrew fak-
tom przypisuje Narodowi 
Polskiemu lub Państwu Pol-
skiemu odpowiedzialność 
lub współodpowiedzialność 
za popełnione przez III Rze-
szę Niemiecką zbrodnie na-
zistowskie określone w art. 
6 Karty Międzynarodowe-
go Trybunału Wojskowego 
załączonej do Porozumie-
nia międzynarodowego w 
przedmiocie ścigania i ka-
rania głównych przestępców 
wojennych Osi Europejskiej, 
podpisanego w Londy-
nie dnia 8 sierpnia 1945 r. 

(Dz.  U. z 1947 r. poz. 367), 
lub za inne przestępstwa sta-
nowiące zbrodnie przeciw-
ko pokojowi, ludzkości lub 
zbrodnie wojenne lub w in-
ny sposób rażąco pomniejsza 
odpowiedzialność rzeczywi-
stych sprawców tych zbrod-
ni, podlega grzywnie lub ka-
rze pozbawienia wolności do 
lat 3.” 

W dalszej części no-
welizacji ustawy o IPN 
wprowadziliśmy wyjątki 
od powyższej karalności: 
„Nie popełnia przestępstwa 
sprawca czynu zabronionego, 
jeżeli dopuścił się tego czynu 
w ramach działalności arty-
stycznej lub naukowej.”

Drodzy Polacy, czytel-
nicy tegoż felietonu! Mamy 
prawo bronić się przed 
ludźmi, którzy wbrew fak-
tom oskarżają Polaków o 
zbrodnie popełnione przez 
Niemców. Nie dajmy sobie 
wmówić, że Polska to anty-
semicki kraj. W rzeczywi-
stości bowiem Polska jest 
prawdopodobnie najbar-
dziej przyjaznym Żydom 
krajem w Europie. Nawet 
Angela Merkel przyznała, 
że w Niemczech każda sy-
nagoga potrzebuje ochrony, 
a Żydzi nie mogą swobod-
nie chodzić po ulicach. Po-
dobnie jest w wielu krajach 
Europy, szczególnie tych, 
które przyjęły spore grupy 
migrantów muzułmańskich. 
A w Polsce? Pełne bezpie-
czeństwo synagog, przyjaź-
nie nastawione społeczeń-
stwo, wszak Żydzi to nasi 
starsi bracia w wierze, a kul-
tura żydowska jest częścią 
naszego dziedzictwa. 

O co więc ta awantura? 
Jeśli nie wiadomo o co cho-
dzi, to chodzi oczywiście o 
pieniądze. O wielkie pienią-
dze i wielkie interesy, i o to, 
że wielu możnym tego świa-
ta nie podoba się, że Polska 
zaczyna walczyć o własne 
interesy.



     ←  3(292)  8 lutego 2018  →  3GAZETA BEZPŁATNA

- My Mieszkańcy Kobyłki, 
zwracamy się z prośbą do władz 
samorządowych o udzielenie 
poparcia do przeprowadzenia 
badań hałasu komunikacyjnego 
oddziaływującego na nierucho-
mości położone w Kobyłce w po-
bliżu trasy S8 oraz zamontowa-
nie ekranów dźwiękochłonnych 
w miejscach w których normy 
hałasu są przekraczane – piszą 
w swojej petycji mieszkańcy 
Kobyłki. 

W Zielonce po oddaniu do 
ruchu obwodnicy (wyczekiwa-
nej i jakże przydatnej) panują 
podobne nastroje. W punktach 
stycznych z trasą S8, jak np. oko-
lice ul. Pustelnickiej czy rejon 
cmentarza, natężenie hałasu jest 
szokująco wysokie.

Burmistrz Grzegorz Du-
dzik zwrócił się do Generalnej 
Dyrekcji Dróg Krajowych i 
Autostrad o jak najszybsze pod-
jęcie działań związanych z pod-
niesieniem ochrony przed hała-
sem. Urząd Miasta wystąpił też 
do Wojewódzkiego Inspektora 
Ochrony Środowiska (WIOŚ) 

z wnioskiem o jak najszybsze 
wykonanie pomiarów natęże-
nia hałasu na obszarze Zielonki. 
Przekazano też wniosek do Mi-
nistra Środowiska z wnioskiem 
o przywrócenie bardziej rygo-
rystycznych norm dotyczących 
ochrony przeciwhałasowej.

W czwartek, 8 lutego, o 
godz 18.00 w budynku Szkoły 
Podstawowej nr 2 w Zielonce 
przy ul. Powstańców odbędzie 
się spotkanie związane z proble-
mem hałasu w okolicach trasy 
S8 w Zielonce. W spotkaniu z 
mieszkańcami i władzami mia-
sta uczestniczyć mają przedsta-
wiciele oddziału warszawskiego 
Generalnej Dyrekcji Dróg Kra-
jowych i Autostrad. 

Trzeba będzie długo 
czekać?

Obawy i irytację miesz-
kańców budzi też przepis doty-
czący obowiązkowych kontroli 
natężenia hałasu. Inwestor – 
GDDKiA zobowiązany jest do 
przeprowadzenia badania 12 
miesięcy po całkowitym (z wę-

złami) oddaniu Trasy, by w 
praktyce sprawdzić, czy normy 
hałasu nie są przekroczone. 

Dokonuje się w tym celu 
badań przy budynkach miesz-
kalnych. Wszystko wskazuje 
na to, że w wielu miejscach 
natężenie hałasu zostanie 
stwierdzone większe od prze-
widywanego. Na podstawie 
tych badań może być wydana 
decyzja o budowaniu nowych 
lub podwyższeniu istniejących 
ekranów. W praktyce może 
to się stać w okresie 12 do 24 
miesięcy od pełnego oddania 
inwestycji. 

Na czym polega problem? 
Trasa jest przejezdna, ale całość 
inwestycji nie została przecież 
oddana i nie wiadomo dokład-
nie, kiedy to nastąpi. Może to 
być kwestia wielu miesięcy. 
Oznacza to, że mieszkańcy na 
samą kontrolę inwestycji mogą 
jeszcze poczekać rok czy dwa, 
nie mówiąc o budowie samych 
ekranów. O sprawie hałasu bę-
dzie jeszcze głośno.
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Jednym ze skutków ubocz-
nych funkcjonowania obwod-
nicy w obecnym kształcie – bez 
części gotowych zjazdów, m.in. 
w Kobyłce – jest duży ruch tran-
zytowy, biegnący przez ulice 
Długą i Wolności w Zielonce, a 
potem przez należące do Kobył-
ki, Maciołki. Po otwarciu Trasy 

S8 dla kierowców z Kobyłki 
i Wołomina jest to najbliższa 
droga do włączenia się węzłem 
do Trasy S8. 

Już przynajmniej kilku lat 
rozmawiano o potencjalnym 
rozwiązaniu, które pozwoli 
choć częściowo poprawić całą 
sytuację, właśnie przez ulicę 
Dworkową. Biegnie od nowego 
ronda w Kobyłce (Maciołki) w 
stronę drogi wojewódzkiej 631 
przez tereny leśne. Dalej ma 
zostać połączona wiaduktem 

nad trasą S8 z ul. Główną w 
Markach, dochodząc do drogi 
wojewódzkiej 631. 

W końcu udało się zbudo-
wać lokalne porozumienie i za-
padła decyzja o inwestycji, którą 
zrealizuje Starostwo Powiatowe 
w Wołominie. W ostatnich 
dniach stycznia Sejmik Wo-

jewództwa Mazowieckiego 
podjął uchwałę, zgodnie z 
która na to zadanie przezna-
czył 3 416 477,74 zł. Koszt 
realizacji tego zadania szacuje 
się na około 5 mln zł. Resztę 
sfinansuje powiat oraz okolicz-
ne gminy. Marki, jak deklaruje 
burmistrz Jacek Orych, mają 
zabezpieczone na ten cel w bu-
dżecie 250 tysięcy złotych. 

Rada Miasta Zielonka 
już podjęła decyzję – na se-
sji 31  stycznia postanowiono 

przekazać na ten cel 300 tysięcy 
złotych. Nie jest to wcale krok 
typowy, że miasta uczestniczą 
w inwestycji drogowej, która nie 
leży na ich terenie. Jednak jest to 
krok zrozumiały, skoro przynie-
sie im ona wymierne korzyści.

Generalna Dyrekcja Dróg 
Krajowych i Autostrad zapla-

nowała już wcześniej budowę 
wiaduktu łączącego przyszłą 
ul. Dworkową z DW 631, by 
można było bezkolizyjnie 
włączyć się stamtąd do węzła 
na Trasie S8 (nasyp wiaduk-
tu już został przygotowany). 
Według naszych informacji, 
przetarg na realizację tej in-
westycji, Starostwo chciało-
by przeprowadzić jeszcze w 
pierwszym kwartale bieżące-
go roku.
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Uciszyć obwodnicę Zrzutka na Dworkową
Mieszkańcy i radni z Kobyłki oraz Zielonki zbierają podpisy pod petycją o zamontowanie do-
datkowych ekranów dźwiękochłonych. Burmistrz Zielonki wystąpił już do Generalnej Dyrekcji 
Dróg Krajowych i Autostrad o jak najszybsze podjęcie działań poprawiających ochronę przed 
hałasem. 

Dlaczego jedna z ulic w Kobyłce jest tak ważna, że finansowanie jej budowy opłacić mają wo-
jewództwo, powiat oraz aż 3 gminy: Kobyłka, Zielonka i Marki? Stanowić będzie ułatwiające 
życie rozwiązanie dodatkowe do trasy S8 – połączy Marki z Kobyłką i Wołominem.

Ulica Dworkowa - widok na nasyp pod wiadukt nad Trasą S8 

Poranna msza św. w Bazy-
lice Św. Trójcy w Kobyłce od-
prawiona w intencji par, które 
50 lat temu zawierały związek 
małżeński przywołała wie-
le wspomnień. Symboliczne 
słowa przysięgi przytoczył 
ks. dziekan Jan Andrzejew-
ski gratulując wytrwania w 
postanowieniu i życząc kolej-
nych pięknych jubileuszy.

W drugiej części medale 
przyznane przez Prezydenta 
RP, dyplomy, kwiaty i drobne 

niespodzianki wręczyli jubila-
tom burmistrz Robert Rogu-
ski, kierownik Urzędu Stanu 
Cywilnego Teresa Ziółkow-
ska, wraz z zastępcą Agniesz-
ką Tomczyk. Parom małżeń-
skim towarzyszyła rodzina, w 
gronie której opowiadano za-
bawne opowieści z lat młodo-
ści. Wiele z nich może stano-
wić dla młodych małżonków 
doskonałą receptę na szczęśli-
wy i trwały związek. Gościem 
specjalnym był charyzma-

tyczny i wybitnie uzdolniony 
tenor Arnold Kłymkiw. Mło-
dy student Uniwersytetu Mu-
zycznego Fryderyka Chopina 
obecnie współpracuje z Fil-
harmonią Narodową. W jego 
wykonaniu małżonkowie w 
dniu swojego święta usłyszeli 
wiele szlagierów i przebojów 
z czasów młodości. Wieczór 
był sentymentalną podróżą, 
pełną wspomnień o życiu z 
wielką miłością u boku. 
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Złoty jubileusz 
Jubileusz pożycia małżeńskiego 20 par stał się okazją do wręczenia medali prezydenckich i 
złożenia życzeń przez burmistrza Miasta Kobyłka - Roberta Roguskiego.

Jej pętla miałaby się znaj-
dować aż na skrzyżowaniu 
ulic Skorupki i Sosnowej w 
Ząbkach, czyli na drodze woje-
wódzkiej 634 w kierunku Wo-
łomina, kilkadziesiąt metrów za 
Stadionem Miejskim. Problem 
w tym, że nic nie sugerowało, 
aby władze Warszawy, realizu-
jąc tę inwestycję, myślały o przy-
szłej linii tramwajowej.

- Apelujemy o podjęcie dzia-
łań zmierzających do wybudo-
wania Trasy Tramwajowej na 
terenie od dworca Warszawa 
Wschodnia do Ząbek oraz jak 
najszybsze rozpoczęcie przygoto-
wania oraz realizację tej inwe-
stycji. Trasa ta powinna zostać 
wybudowana do 2023-25 roku 
przy udziale środków unijnych. 
Rozwiązanie to pozwoli uniknąć 
wielu problemów komunika-
cyjnych w tej części Warszawy. 
Tramwaj przez Pragę Północ, 
Targówek, Zacisze, Wilno do Zą-

bek to jedna z tych inwestycji, na 
którą od wielu lat czekają miesz-
kańcy – mówi „Regionalnej” 
Mariusz Rogowski, inicjator 
petycji w tej sprawie. 

- Do 2035 roku Ząbki może 
zamieszkiwać nawet 95 tys. osób. 
To w przeważającej większości 
osoby młode, będące w wieku 
produkcyjnym, wśród nich wiele 
rodzin z małymi dziećmi. Potrze-
by komunikacyjne będą rosnąć. 
Zdecydowana większość z nich 
to ludzie, dojeżdżający do pracy 
w inne rejony stolicy. To ludzie, 
którzy pracując w Warszawie 
wypracowują pieniądze, które 
zasilają budżet miasta Warsza-
wa – argumentuje Rogowski.

Autorzy petycji podnoszą 
też argumenty o ograniczeniu 
ruchu samochodowego i walo-
rach ekologicznych transportu 
szynowego. Ich zdaniem, do 
2023-25 r. możliwe przeprowa-
dzenie całości procedur: środo-
wiskowej, związanej z pozwo-

leniem na budowę i wykonaw-
czej. Petycję można podpisać w 
Internecie, za pośrednictwem 
serwisu Petycje Online.

Inicjatywa społeczna jest 
skierowana do burmistrzów war-
szawskich dzielnic: Targówek, 
Praga, Rembertów, Rady Miasta 
oraz Burmistrza Miasta Ząbki, 
Rady oraz Zarządu Powiatu Wo-
łomińskiego, Rady Miasta i Bur-
mistrza Zielonki, Rady Miasta i 
Burmistrza Kobyłki, Rady Mia-
sta i Burmistrza Wołomina, Pre-
zesa Tramwajów Warszawskich. 

- Jesteśmy już po części roz-
mów z przedstawicielami tych 
urzędów. Aktualnie pracujemy 
nad utworzeniem strony interne-
towej, na której znajdą się podsta-
wowe ogólne informacje związane 
z planowaną trasą tramwajową 
i postępami w tej sprawie. Nasze 
działania są społeczne, apolitycz-
ne, bez podziałów na gorszych 
czy lepszych mieszkańców Ząbek, 
Warszawy czy innych miast. Wie-
le zależy od mieszkańców, liczy 
się każdy głos poparcia – dodaje 
Rogowski. 

TS

Czekając na tramwaj
(dokończenie ze str. 1)
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Na posiedzeniu Komisji 
Bezpieczeństwa wołomińskiej 
rady w dniu 8 stycznia radni 
– o czym pisaliśmy na łamach 
Mojej Gazety Regionalnej 
– zajmowali się bezpieczeń-
stwem na drogach, niezależ-
nie od ich statusu: gminnych, 
powiatowych i wojewódzkich. 
Wówczas radny Robert Kobus 
apelował do władz miasta o 
zaprowadzenie porządku na 
chodniku wzdłuż al. Niepod-
ległości, od skrzyżowania do 
tunelu. Miejsce jest bardzo 
niebezpieczne, chodnik na 
całym odcinku jest notorycz-
nie zastawiony samochoda-
mi. W niedzielę 4 lutego sa-
mochodów było szesnaście, 
wzdłuż całego chodnika. Zza 
pojazdów zupełnie nie widać 
przystanku autobusowego. W 
pobliżu jest przejście dla pie-
szych, które ktoś beztrosko 
wyznaczył blisko wyjazdu z 
tunelu. Kierowcy nie widzą 
pieszych, którzy wychodzą 
na jezdnię zza samochodów 
stojących na chodniku, piesi 

nie widzą nadjeżdżających sa-
mochodów. W dodatku przej-
ście jest fatalnie oświetlone. 
Radny Kobus wnioskował o 
bezwzględne odgrodzenie 
chodnika barierkami ochron-
nymi. Od 8 stycznia mija 
miesiąc. Nic się nie zmieni-
ło. Na chodniku nadal jest 
parking, a piesi przemykają 
między samochodami jak za-
jące. Tylko czekać, aż dojdzie 
do nieszczęścia. Wtedy może 
władze miasta pochylą się – 
to ulubione powiedzenie tej 
kadencji – nad tym problem. 
Tak jak w przypadku drogi nr 

634, na której na przełomie 
roku doszło do wypadków, 
w których śmierć poniosły 
cztery osoby. Dopiero po tych 
tragediach rozpoczęły się spo-
tkania z właścicielem drogi, 
marszałkiem województwa. 
Po tych spotkaniach ma być 
bezpieczniej na drogach wo-
jewódzkich. Ciekawe, kiedy 
będzie normalnie przy al. 
Niepodległości? Kiedy ktoś 
zainteresuje się bezpieczeń-
stwem na tym odcinku? Po 
kolejnej – odpukać – tragedii? 

A.B. 

Kiedy będzie normalnie?
WOŁOMIN. Mija miesiąc, odkąd radny zgłosił apel dotyczący bezpieczeństwa na 
drodze. 

Wjazd awaryjny 
OBWIESZCZENIE

STAROSTY WOŁOMIŃSKIEGO

Zgodnie z art. 11f ust. 3 ustawy z dnia 10 kwietnia 2003 r. o szczególnych zasadach przygoto-
wania i realizacji inwestycji w zakresie dróg publicznych (Dz. U. z 2017 r. poz. 1496, ze zm.)
  

Starosta Wołomiński
zawiadamia 

o wydaniu w dniu 5 lutego 2018 r. dla Burmistrza Wołomina decyzji Nr 5pz/2018 znak 
WAB.6740.14.65.2017, opatrzonej rygorem natychmiastowej wykonalności, o zezwoleniu na re-
alizację inwestycji drogowej pod nazwą: „Budowa ul. Widnej w msc. Wołomin”.

Działki usytuowania obiektu:
•	 w projektowanym pasie drogowym, do przejęcia pod inwestycję w całości na rzecz Gminy Wo-

łomin: 
−	 ew. nr: 244/2, 272/3 w obrębie 15-0015, jedn. ewid. 143412_4 Wołomin - miasto,

•	 w projektowanym pasie drogowym, będące własnością Gminy Wołomin, niepodlegające prze-
jęciu: 
−	 ew. nr: 244/1 w obrębie 15-0015, jedn. ewid. 143412_4 Wołomin – miasto.

Działki przeznaczone pod budowę lub przebudowę: innych dróg publicznych, sieci uzbroje-
nia terenu i zjazdów, niewchodzące w skład projektowanego pasa drogowego:
−	 ew. nr 239/8, 276/3, 275/3, 274/3, 274/2, 274/4, 276/6, 275/6, 274/6, 274/5, 274/7, 251/5, 

245/2, 246/2, 261/11 w obrębie 15-0015, jedn. ewid. 143412_4 Wołomin – miasto.

Od decyzji przysługuje odwołanie do Wojewody Mazowieckiego za pośrednictwem organu 
wydającego decyzję - Starosty Wołomińskiego, 05-200 Wołomin, ul. Prądzyńskiego 3, w terminie 
14 dni od dnia uznania obwieszczenia za doręczone w trybie art. 49  ustawy z dnia 14 czerwca 
1960 r. - Kodeks postępowania administracyjnego (Dz. U. z 2017 r. poz. 1257).

Z treścią decyzji można zapoznać się w Starostwie Powiatowym w Wołominie ul. Prądzyńskie-
go 3 Wydział Budownictwa, parter, pokój nr 105 w godzinach przyjęć interesantów  tj. pn. 10-18, 
wt. 12-16, śr. 8-16, czw. 12-16, pt. 8-16.

Kubala nazwał nocne wwo-
żenie śmieci „niedopuszczalnym 
incydentem, za który odpowie-
dzialny pracownik poniesie kon-
sekwencje”. 

I groził: - Wszyscy pracowni-
cy wiedzą, że następnym razem 
będą zwolnienia dyscyplinarne, a 
nie nagana. 

Zdaniem prezesa Kubali, 
nocny wywóz śmieci na woło-
mińskie wysypisko to nie był 
niekontrolowany wjazd, tylko 
wjazd awaryjny. 

Awarie są ostatnio codzien-
nością wysypiska, bo radny 
Robert Kobus powołując się na 
informacje uzyskane od pracow-
ników wspomniał o uszkodzo-
nym sygnale na wadze. –  Czy 
został już naprawiony sygnał 
informujący, że samochód może 
już zjechać z wagi? – pytał radny. 
– Powiem szczerze panie radny 
pierwszy sygnał o tym mam od 
pana – odpowiadał prezes. 

Na wierzchu gałęzie, 
a co pod spodem?
Radni z Komisji Bezpie-

czeństwa zainteresowali się 
również wwożeniem na wysypi-
sko odpadów zielonych. Radny 
Paziewski przypomniał, że 4 

grudnia 2017 r. około godz. 23-ej 
w stronę wysypiska kierował się 
duży, około 40-tonowy samo-
chód oznakowany literą A, wska-
zującą na odpady niebezpieczne. 
- Na wierzchu leżało kilka gałęzi, 
czy takim samochodem moż-
na wjeżdżać na wysypisko? Stał 
przed bramą, jeśli wozi odpady 
zielone, to nie powinien mieć ta-
kiego oznakowania – mówił rad-
ny. Prezes Kubala odpowiedział 
krótko: - Nie można zabronić stać 
przed bramą, nie będziemy prze-
ganiać miotłą. 

Radny Tomasz Kowalczyk: 
- Proszę się nie dziwić mieszkań-
com, którzy są zaniepokojeni tym, 
że o 22.30 przed bramą na wysy-
pisko stoi ogromna ciężarówka, 
oznakowana, że przewozi odpady 
niebezpieczne, może transgra-
niczne. Fachowcy nam podpo-
wiedzieli, że to masakryczne, 
równie dobrze to mogły być od-
pady z elektrowni jądrowej np. z 
Niemiec. Nic dziwnego, że miesz-
kańcy się niepokoją i przyjeżdża 
policja. Kontroluje człowieka, 
który układa się do snu, mówi, że 
przyjechał z Warszawy. Dla nas 
jest to co najmniej niepokojące, 
można pomyśleć, że na wierzchu 
są gałęzie, a pod spodem nie wia-
domo, co jest.

Prezes Kubala w odpowie-
dzi: – Myślę, panie przewodni-
czący, że pan radny za daleko 
wybiegł do przodu, już nawet 
odpady radioaktywne jechały do 
nas do Lipin. Na pewno to spraw-
dzę, sprawdzę też, dlaczego były 
oznakowane wtedy literą A. Ja 
nie mam obowiązku, od tego jest 
inspekcja ruchu drogowego. My 
mamy sprawdzić odpady i zgod-
ność z kartą charakterystyki. 

Radny Kowalczyk poinfor-
mował, że w biurze rady został 
złożony wniosek w sprawie po-
brania próbek i sprawdzenia, co 
jest zwożone na wysypisko. 

Umowa na zwożenie na wo-
łomińskie wysypisko stabilizatu 
z MPO w Warszawie, opiewa-
jąca na 11 tys. ton, zakończyła 
się wraz z końcem roku. (Dla 
porównania, gmina Wołomin 
produkuje rocznie 12 tys. ton 
odpadów). Kolejna umowa na 
zwożenie stabilizatu nie została 
jeszcze podpisana. Prezes Kubala 
zapewnił na sesji: - W planach na 
ten rok jest 500-1000 ton w mie-
siącu, tego mieszkańcy nawet nie 
zauważą, to jest kilka samocho-
dów, dwa, trzy, cztery dziennie i 
to też niecodziennie. 

A.B. 

(dokończenie ze str. 1)

Znak informujący, że w tym miejscu znajduje się przystanek autobu-
sowy, jest zupełnie niewidoczny. I nikomu to nie przeszkadza
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Wiosenne koncerty Fil-
harmonii dla Dzieci rozpocz-
ną Gwiezdne Wojny, Indiana 
Jones i wszelkiego rodzaju 
„Trąby kręcone do grania stwo-
rzone”, czyli instrumenty bla-
szane, które królują w muzyce. 
Królują choćby dlatego, że ich 
świetne brzmienie wprawia w 
osłupienie nie tylko publicz-
ność, ale też samych muzy-
ków. Uwielbiali je królowie, 
stąd będzie także królewska 
muzyka (taka sprzed 300 lat!), 

a reżyserzy filmowi nauczyli 
nas, że jeśli film ma być o ko-
smosie - bez „blachy” się nie 
obejdzie. Nie zabraknie mu-
zycznych zagadek i zabaw oraz 
ciekawostek o instrumentach. 
W Filharmonii dla Dzieci 
wszystko jest na wyciągnięcie 
małych rączek. A jeśli ktoś nie 
napatrzy się podczas koncertu 
-  można podejść po to, by do-
oglądać i dopytać. Znakomici 
muzycy zagrają dla Dzieci, 
prawdziwy Dream Team:

Jakub Waszczeniuk - so-
lista orkiestry Sinfonia Varso-
via, z którą wykonał  kilkaset 
koncertów w najbardziej pre-

stiżowych salach świata. Wy-
stępował jako solista z Martą 
Argerich podczas festiwalu 
Chopin i jego Europa. Współ-
pracuje z najlepszymi orkie-
strami rozrywkowymi w Pol-
sce: Zygmunta Kukli, Tomka 

Szymusia oraz big bandem 
Krzysztofa Herdzina w  cha-
rakterze lead trumpet. 

Henryk Kowalewicz 
-  Jest  wykładowcą Akade-
mii Sinfonia Varsovia,  należy 
również do  European Brass 

Orchestra. Prowadził kursy 
mistrzowskie  na  Internatio-
nal Belgian Brass Academy w 
Belgii. Jest członkiem zespo-

łu  Sinfonia Varsovia Brass 
Quintet oraz zespołu Sinfonia 
Varsovia Wind Quintet. Od 
2007 roku jest członkiem ze-
społu  Essentia Musica, który 
specjalizuje się w  wykonywa-
niu muzyki dawnej, a od 2010 
roku należy do zespołu  Mazo 
Horn Quartet. Występował 
na wielu światowych festiwa-
lach, m in. na Festiwalu Perła 
Baroku. 

Robert Żelazko - puzoni-
sta. Ukończył studia w Akade-
mii Muzycznej im. F. Chopina 
w Warszawie, w Hochschu-
le für Musik und Theater w 
Hannoverze, oraz przez wiele 
lat doskonalił umiejętności  u 
Ardasha Marderosiana - solo-
wego puzonisty Lyric Opera w 
Chicago. Wieloletni pierwszy 

puzonista Filharmonii Naro-
dowej oraz wykładowca Aka-
demii Muzycznej w Lodzi. 

„Trąby kręcone do grania 
stworzone” - koncerty: 23.02 
przedszkolaki 9.30, 23.02 
szkolniaki 11.30, 25.02 rodzin-
ny o 13.00. Bilety: tel 600-080-
157, bilety@FilharmoniaDla-
Dzieci.pl, pomocą służy p.Ewa 
z obsługi widza. koszt 13 zł.

Koncerty odbędą się w 
Sali Hotelu Gregory w Kobyłce 
przy ul.Napoleona 4. 

Podziękowania za współ-
finansowanie projektu dla Po-
wiatu Wołomińskiego i miasta 
Kobyłka. 

Patronat medialny: Moja 
Gazeta Regionalna.

Podczas spotkania Prze-
wodnicząca Zofia Szostak 
podsumowała pięcioletnią 
działalność, dziękując jedno-
cześnie za stałą pomoc i wspar-
cie ze strony władz miasta oraz 
Miejskiego Ośrodka Kultury. 
Nie zabrakło sentymentalnych 
wspomnień i słów uznania dla 

osób, dzięki którym uniwersy-
tet powstał i stale się rozwija. 
Wyróżniono najwierniejsze 
studentki „super seniorki”, któ-
re otrzymały od zarządu piękne 
białe róże. Koncert znanych 
i bardzo lubianych utworów 
Agnieszki Osieckiej w wyko-
naniu Aleksandry Kosiorek 

był doskonałym dopełnieniem 
obchodów. 

Przy okolicznościowym 
torcie planowano już kolejne 
wyzwania i tematy wykładów, 
które z pewnością trafią w gust 
i oczekiwania samych studen-
tów. 

EB

5-lecie działalności UTW z Kobyłki

„Trąby kręcone do grania stworzone”
Filharmonia dla Dzieci zaprasza

Serdeczne gratulacje, wyrazy uznania i podziękowania w dniu jubileuszu działalności Kobył-
kowskiego Uniwersytetu Trzeciego Wieku wraz z życzeniami samych sukcesów wszystkim słu-
chaczom złożył 31 stycznia burmistrz Kobyłki Robert Roguski.

To lubiana przez dzieci 
forma miłego spędzenia wol-
nego czasu.

Zajęcia w Miejskiej Bi-
bliotece Publicznej w Ząbkach 
odbywały się w pierwszym ty-
godniu ferii, a wzięły w nich 
udział dzieci w wieku od 6 do 

8 lat. W pierwszym dniu dzie-
ci wykonały zimowy krajobraz 
z wykorzystaniem płatków 
kosmetycznych i innych ma-
teriałów. W kolejnych dniach 
organizowane były inne for-
my pracy, co umożliwiło przy-
jemne i pożyteczne spędzenie 

czasu.  Z racji tego, że zajęcia 
odbywały się w bibliotece, nie 
mogło się obejść bez głośnego 
czytania i robienia zakładki do 
książki. Miłym akcentem za-
kończenia zajęć było wykona-
nie laurki dla babci i dziadka 
z okazji zbliżającego się święta. 

Wszystko, co dobre szybko się 
kończy, ale najważniejsze są 
miłe wspomnienia, a tych nie 
brakowało. 

Pracownicy biblioteki dzię-
kują za miłe odwiedziny i zapra-
szają za rok.

Ferie w bibliotece - twórczo i kolorowo”
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Zmiana terminu wejścia 
w życie split payment

Porady Księgowo-Prawne

Senatorowie w trakcie prac 
nad nowelizacją ustawy o VAT 
zgłosili poprawkę przesuwają-
cą termin wprowadzenia split 
payment argumentując m.in., że 
prosi o to sektor bankowy. Ko-
nieczne jest dostosowanie sys-
temów informatycznych do no-
wych mechanizmów, ponieważ 
planowane rozwiązania opierają 
się głównie na zmianach tech-
nologicznych w systemach roz-
liczeń międzybankowych.

Mechanizm split payment 
polega na podzieleniu płatności 
z tytułu faktury VAT - podatnik 
będzie miał możliwość zapłaty 
swojemu kontrahentowi kwot 
netto i VAT wynikających z fak-
tury na dwa odrębne rachunki 
bankowe. Kwota netto będzie 
dostępna tak jak dotychczas w 
tradycyjny sposób, bez żadnych 
ograniczeń. Natomiast dostęp 
do środków na specjalnym kon-
cie, dedykowanym VAT będzie 
znacznie ograniczony. Będzie 

ono służyło do rozliczeń z tytu-
łu VAT ze Skarbem Państwa, a 
także regulowania zobowiązań 
wobec kontrahentów w części 
odpowiadającej kwocie VAT.

Będzie istniała możliwość 
przelewu z konta VAT na zwykłe 
konto bankowe, ale wyłącznie za 
zgodą Naczelnika Urzędu Skar-
bowego. Naczelnik ma na wyda-
nie zgody 60 dni! Pomimo uwag 
organizacji przedsiębiorców 
został on utrzymany, mimo że 
w praktyce dla drobnego przed-
siębiorcy, który swoje zobowią-
zania reguluje w gotówce, może 
to oznaczać utratę płynności i w 
konsekwencji zamknięcie firmy.

Stosowanie tego mechani-
zmu ma być dobrowolne. Usta-
wodawca przewidział szereg 
zachęt, które mają skłaniać po-
datników do korzystania z nie-
go, zwłaszcza jeżeli będą mieć 
wątpliwości co do uczciwości 
swoich kontrahentów. Przedsię-
biorcy korzystający z podzielo-

nej płatności będą mogli m.in. 
skorzystać ze skróconego do 
25 dni terminu zwrotu VAT. W 
określonych warunkach skorzy-
stanie z mechanizmu podzie-
lonej płatności wyłączać będzie 
odpowiedzialność solidarną po-
datnika za zobowiązania podat-
kowe sprzedającego oraz ogra-
niczać sankcje z tytułu błędnego 
odliczenia podatku VAT.

Zgodnie z założeniami 
nowelizacja ma spowodować 
ograniczenie wyłudzeń VAT 
polegających na użyciu tzw. 
„znikających podatników”. Do-
datkowo zwiększeniu powinny 
ulec dochody podatkowe skarbu 
państwa.

Opracował: 
Marcin Jaworski

Kancelaria Podatkowa 
Skłodowscy

http://sklodowscy.pl/aktualnosci/
warto-wiedziec/zmiana-terminu-
-wejscia-w-zycie-split-payment

Sejm zaakceptował poprawkę Senatu, która opóźnia wejście w życie split payment. Data wprowadze-
nia mechanizmu podzielonej płatności w podatku od towarów i usług została przesunięta z 1 kwiet-
nia na 1 lipca 2018 roku.

Szanowna Redakcjo,
Jako mieszkańcy Nowego 

Rembertowa, sąsiadujący bez-
pośrednio z budowanym blo-
kiem przy ul. Księcia Witolda 
3, chcieliśmy odnieść się do ar-
gumentacji Urzędu Dzielnicy 
Rembertów przedstawionej w 
artykule „W Rembertowie coraz 
ciaśniej” z dnia 7.XII.2017.

Naszą motywacją nie jest 
ślepe, bezzasadne kierowanie 
się chęcią zablokowania budo-
wy bloku, ze względu na wła-
sny interes w kiedyś peryferyjnej 
dzielnicy Warszawy, a obecnie 
przeżywającej swój „boom” bu-
dowlany. Po prostu czujemy się 
oszukani, rozżaleni i zlekcewa-
żeni wielowątkowymi okolicz-
nościami, które doprowadziły 
do wydania pozwolenia na bu-
dowę tego typu budynku w na-
szej okolicy.

Na działce o pow. 1200m2, 
na której budowany jest aktual-
nie kontrowersyjny blok znaj-
dował się kiedyś jedynie dom 
jednorodzinny stojący w grani-
cy działek. Podczas uzyskiwa-
nia zgód na jego rozbiórkę od 
okolicznych sąsiadów, nowy na-
bywca (deweloper) zadeklaro-
wał budowę szeregowców, wpi-
sujących się w charakterystykę 
okolicznej zabudowy. Tego typu 
zamiar nie przeszkadzał oko-
licznym sąsiadom, więc nikt nie 
wyrażał sprzeciwu przy podpi-
sywaniu pozwoleń na rozbiórkę.

Jakim zdumieniem jednak 
był dla nas fakt, gdy po ponad 
1,5 roku, w momencie rozpo-
częcia budowy (VII.2017), oka-
zało się, iż nie powstaną tutaj 
żadne szeregowce, tylko 3 kon-
dygnacyjny blok, oddalony od 
naszych działek o jedyne 4m, z 
głębokim na ponad 5m garażem 
podziemnym kopanym do gra-
nic działek(!)

Nie mogliśmy wyjść z po-
dziwu, jak tego typu poważna 
inwestycja, o gabarytach uni-
katowych w skali osiedla może 
mieć miejsce, a my jako bezpo-
średni sąsiedzi, nie zostaliśmy o 
niej przez cały ten czas poinfor-
mowani.

Po wizycie w Urzędzie 
Dzielnicy dowiedzieliśmy się, iż 
architekt budynku stwierdził w 
projekcie, że budynek nie od-
działuje na okoliczne działki, tak 
więc jako jedyną stroną w proce-
sie uzyskiwania pozwolenia na 
budowę został uznany tylko in-
westor. Tego typu argumentacja 
Urzędu Dzielnicy spowodowała 
więc, że do momentu rozpoczę-
cia budowy, nikt z mieszkańców 
osiedla nie wiedział o zamiarze 
wybudowania pod ich oknami 
bloku.

Do dnia dzisiejszego nie 
możemy pogodzić się z tą inter-
pretacją, przez którą utraciliśmy 
możliwość składania jakich-
kolwiek zażaleń czy odwołań w 
momencie, kiedy jeszcze był na 
to czas a pozwolenie na budowę 
nie miało jeszcze swojego osta-
tecznego statusu, tak trudnego 

do wzruszenia obecnie.
Ponadto nie możemy zro-

zumieć, w jaki sposób nie uzna-
no nas jako strony postępowa-
nia, mimo jawnie wykazanego 
interesu prawnego i podczas gdy 
powstający blok jest oddalony 
tylko o 4 m od naszych granic, 
od jednego z domów o jedyne 8 
m, a już pierwsze prace przy wy-
kopie podziemnych garaży spo-
wodowały osunięcia się ziemi i 
pęknięcia zabudowań sąsiadów.

Po wielotygodniowym 
oczekiwaniu, Urząd Dzielnicy 
jednak odrzucił wszystkie nasze 
wnioski i zażalenia, odmawiając 
nam ponownego wszczęcia po-
stępowania, argumentując ten 
fakt szczegółami opisanymi w 
artykule „W Rembertowie coraz 
ciaśniej”. Czując jeszcze więk-
sze rozgoryczenie, postanowi-
liśmy odwołać się od tej decyzji 
do Wojewody Mazowieckiego, 
który na początku stycznia 2018 
uchylił w całości decyzję Urzędu 
Dzielnicy przekazując ją do po-
nownego rozpatrzenia.

Wojewoda Mazowiecki 
stwierdził, iż decyzja Urzę-
du Dzielnicy (z upoważnienia 
Prezydenta m. st. Warszawy) 
wydana została z naruszeniem 
przepisów Kodeksu postępo-

wania administracyjnego a 
także zwrócił uwagę, iż 2 oso-
by rozpatrujące nasze wnioski 
(w tym Naczelnik Wydziału 
Budownictwa) to te same oso-
by, które brały udział w wyda-
waniu pozwolenia na budo-
wę trapiącego nas bloku – tak 
więc zdaniem Wojewody, dla 
zapewnienia bezstronności w 
postępowaniu, osoby te po-
winny być wyłączone z proce-
su rozpatrywania zaskarżonej 
decyzji.

Tu ponownie nie możemy 
wyjść z podziwu, zadając sobie 
pytania jak to możliwe, że w tak 
istotnej sprawie, na której roz-
patrzenie czekaliśmy tak długo, 
nie zachowano elementarnych 
podstaw procedowania? Skoro 
spotykamy się z taką niekompe-
tencją, to jaką mamy gwarancję, 
że tego samego typu podstawo-

we błędy nie zostały popełnione 
podczas jakichkolwiek innych 
decyzji wydawanych przez Wy-
dział Budownictwa dla Dzielni-
cy Rembertów, łącznie z pozwo-
leniem na budowę bloku przy ul. 
Księcia Witolda 3?

Przez cały okres naszej 
walki o spokój dla naszych do-
mostw, słyszeliśmy opinie, iż 
wszystkiemu jest winny aktual-
ny plan zagospodarowania dla 
Nowego Rembertowa. To praw-
da. Ale komu możemy zawdzię-
czać jakość tego dokumentu i 
ślimacze tempo prac nad po-
prawkami jego treści?

Jeśli spojrzymy na szczegóły 
wspomnianego aktualnego pla-
nu dla Nowego Rembertowa, to 
a propos dozwolonej zabudowy 
wielorodzinnej, znajduje się tam 
praktycznie tylko jedna restryk-
cja, a mianowicie na każdy lokal 
musi być zapewnione 1.3 miej-
sca parkingowego(!). 

Co ciekawe, plany dla No-
wego Rembertowa są w trakcie 
opracowania już od 2012r. i je-
śli zajrzymy do uchwały z tegoż 
roku w sprawie przystąpienia do 
prac nad nowym planem, może-
my natrafić tam na zdumiewają-
ce uzasadnienie, cyt: „W powyż-
szym planie nie zastosowano 

wskaźników urbanistycznych, 
takich jak wskaźnik powierzch-
ni biologicznie czynnej czy in-
tensywność zabudowy. W planie 
brak jest również ustaleń szcze-
gółowych dotyczących gabary-
tów obiektów, w tym maksymal-
nej wysokości zabudowy. Plan 

ten rodzi wiele konfliktów spo-
łecznych, gdyż warunki zabudo-
wy ustalone w planie są niekon-
kretne i pozwalają na dużą dozę 
swobody w interpretacji ustaleń 
planu.”

Tak, więc okazuje się, że dra-
matycznie zły plan jest z nami od 

dekad, a biegli w przepisach de-
weloperzy mogą go wykorzysty-
wać do bólu wyciskając ile się da, 
bez większych ograniczeń, od-
bierając nam, zwykłym miesz-
kańcom radość i sens z posiada-
nia domu jednorodzinnego z ka-
wałkiem własnego ogródka.

Listy od Czytelników

OGŁOSZENIE
Naczelnik Urzędu Skarbowego Warszawa-Wawer, dla przybliżenia podatnikom 
tematyki Jednolitego Pliku Kontrolnego (JPK_VAT) informuje, iż w dniu 17 i 24 
lutego br. (soboty), w godzinach od 9.00 do 13.00 został wyznaczony dodatkowy 
termin dyżuru urzędu.
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PRACA

• Zatrudnię do sklepu spożywczego 
w Zielonce. Tel. 22 781 94 58

• Zatrudnię krawcową do poprawek 
krawieckich. Tel.  602 304 503

• SKUP AUT TEL. 573 418 807

Radio FAMA Wołomin poszukuje osoby 
na stanowisko przedstawiciel handlowy. 
CV prosimy przesyłać na adres mailowy 
wolomin@radiofama.com.pl

SKUP, SPRZEDAŻ

BUDOWLANE

GEODETA
Tel. 793-573-169, 501-310-258

Wołomin, ul. Ujazdowa 14
biuro@geoplan2.pl

Mapy do celów projektowych 
i prawnych, podziały i rozgraniczenia, 

wznowienie granic.

USŁUGI

Toczenie, frezowanie, 
konwencjonalne CNC, TIG, 3D, 

koła zębate wykonuje TOK-FREZ, 
Wołomin, ul. Łukasiewicza 7, 

tel. /22/ 787-61-80

DOCIEPLANIE BUDYNKÓW, SZYBKO, 
TANIO, SOLIDNIE 502-053-214 

Zatrudnię mechanika w warsztacie 
samochodowym w Słupnie. 
Tel. (22) 786 68 51

Zatrudnię operatora CNC. 
Firma Tok - Frez w Wołominie. 
Tel: 602 515 017

Zatrudnię w cukierni w Dąbrówce 
kobiety na atrakcyjnych warunkach 
Tel. (29) 7578056, 602 351 430

Usługi remontowo - 
wykończeniowe - glazura, 

terakota, gipsowanie, malowanie, 
hydraulika i panele.

Tel. 606 826 224

AUTOLAK Piotr Rosińki
Mieszalnia lakierów 

samochodowych
Słupno al. Jana Pawła II 68 lok. 16

tel. 537 205 951

Docieplanie budynków - 
doświadczone ekipy - 602-482-572

TARTAK - Nadma, Jaworówka 44
Tel. 514 202 038, 882 840 184

Drewno opałowe, kominkowe, 
brykiet, pelet. 

Tarcica, deska, więźba dachowa, 
szalówka. Transport

www.opaltartaknadma.pl

Zatrudnię piekarza lub pomoc 
i kobietę na nocną zmianę. 
Dąbrówka, Tel. 601337495

Malowanie proszkowe, fosforanowane  
żelazowe, elementy do 200 cm.

Słupno ul. Moniuszki 13
Tel. 601 150 525

Auto części i skup samochodów
Volkswagen, Audi
Tel. 512-008-626

Wiktorów koło Radzymina,
ul. Radosna 18MOTORYZACJA

Haki, tłumiki, mechanika: 
Zielonka, ul. Poniatowskiego 49

tel. (22) 7611026

BIUROWE

Zatrudnię do pracy w cukierni 
w Trojanach z możliwością 

zakwaterowania. Tel. 502 617 823

AUTO-GAZ, montaż, serwis 
mechanika pojazdowa, 

wieloletnie doświadczenie, 
FHU „Wiktor” Trojany 37 B 

606 992 461
www.fhu-wiktor.com.pl

Kasacja samochodów, skup złomu, 
sprzedaż części, naprawa samocho-
dów, zbiórka sprzętu AGD i RTV. 
JAN TOKARSKI, Poświętne, ul. Szkol-
na 11. Tel./fax: (22) 787-11-65, 668-
46-90-13, 507-01-79-12

• ANTENY - montaż - naprawy - solid-
nie. Gwarancja. Tel. 601-86-77-80 lub 
22-665-04-89 

STUDNIE WIERCONE
MASZYNOWO, RĘCZNIE. 
MOŻLIWOŚĆ WIERCENIA 
W POMIESZCZANIACH.
Tel. 531 015 129

Wynajem samochodów. 
Kozły 30 k/Tłuszcza. 
Tel. 662 500 770

JPK_VAT dla mikroprzedsiębiorców

OD 1 STYCZNIA 2018 R. WSZYSCY PODATNICY VAT 
WYSYŁAJĄ JPK_VAT

Naczelnik Urzędu Skarbowego Warszawa-Wawer przypo-
mina, iż od 2018 roku wszyscy przedsiębiorcy – również mikro 
– którzy rozliczają podatek VAT mają obowiązek prowadzenia 
elektronicznej ewidencji VAT (rejestr sprzedaży i zakupów VAT) 
i przesyłania jej jako Jednolity Plik Kontrolny (JPK_VAT). 

JPK_VAT przesyła się wyłącznie w wersji elektronicznej, 
w określonym układzie i formacie, do 25. dnia miesiąca za mie-
siąc poprzedni, nawet w przypadku kwartalnego rozliczenia. Mi-
nisterstwo Finansów udostępnia bezpłatne i bezpieczne narzędzia 
do utworzenia i wysłania JPK_VAT. Do przesłania pliku potrzeb-
ny jest bezpłatny profil zaufany eG0 lub podpis kwalifikowany. 

Na stronie www.jpk.mf.gov.pl można zapoznać się ze wszyst-
kimi szczegółami. Ponadto zachęcamy do kontaktu z ekspertami 
JPK_VAT w Urzędzie Skarbowym Warszawa-Wawer – dane osób 
dostępne na stronie internetowej Urzędu.



 

OBWIESZCZENIE
STAROSTY WOŁOMIŃSKIEGO

Na podstawie art. 11d ust. 5 ustawy z dnia 10 kwietnia 2003 r. o szczególnych zasa-
dach przygotowania i realizacji inwestycji w zakresie dróg publicznych (Dz. U. z 2017 r. poz. 1496, 
ze zm.) oraz art. 49 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. - Kodeks postępowania administracyjnego 
(Dz. U. z 2017 r. poz. 1257)

Starosta Wołomiński
zawiadamia 

o wszczęciu na wniosek Burmistrza Miasta Marki, reprezentowanego przez pełnomocnika 
P. Zbigniewa Wieteckiego, złożony w dniu 11.01.2018 r., postępowania administracyjnego w spra-
wie znak WAB.6740.14.1.2018 o wydanie decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej 
pod nazwą: „Rozbudowa ulicy Turystycznej i budowa ulicy Projektowanej wraz z rozbudową 
skrzyżowania z ul. Wenecką w m. Marki”.

Działki usytuowania obiektu:
•	 w projektowanym pasie drogowym, do przejęcia pod inwestycję (tłustym drukiem – numery 

działek przeznaczone do przejęcia pod inwestycję na rzecz Gminy Miasta Marki, w nawiasach 
– numery działek po podziale):

−	 ew. nr: 32/4 (32/7, 32/8, 32/9),  41/4 (41/5, 41/6, 41/7), 53 (53/1, 53/2), 54/1 (54/3, 54/4), 54/2 
(54/5, 54/6), 55 (55/1, 55/2), 56 (56/1, 56/2), 72/2 (72/3, 72/4), 76 (76/1, 76/2), 75/1 (75/3, 75/4), 
74/1 (74/3, 74/4), 48 (48/1, 48/2) w obrębie 0007-1-07, jedn. ewid. 143402_1 Marki, 

•	 w projektowanym pasie drogowym, do przejęcia pod inwestycję w całości na rzecz Gminy 
Miasta Marki: 

−	 ew. nr 33/6 w obrębie 0007-1-07, jedn. ewid. 143402_1 Marki,
•	 w projektowanym pasie drogowym, będące własnością Gminy Miasta Marki, niepodlegające 

przejęciu (tłustym drukiem – numery działek po podziale)
−	 ew. nr: 72/1, 73/2 (73/4, 73/5)  w obrębie 0007-1-07, jedn. ewid. 143402_1 Marki.

Działki przeznaczone pod budowę lub przebudowę: innych dróg publicznych, sieci uzbroje-
nia terenu i zjazdów niewchodzące w skład projektowanego pasa drogowego (tłustym drukiem 
– numery działek przeznaczone pod budowę lub przebudowę: innych dróg publicznych, sieci 
uzbrojenia terenu, zjazdów, w nawiasach – numery działek po podziale): 
−	 ew. nr: 26/1, 26/2, 41/4 (41/5, 41/6, 41/7), 32/4 (32/7, 32/8, 32/9), 32/5, 1/2, 25, 73/2 (73/4, 

73/5), 48 (48/1, 48/2), 47, 50/1, 50/2, 52/1, 52/2, 75/1 (75/3, 75/4), 73/1 w obrębie 0007-1-07, 
jedn. ewid. 143402_1 Marki. 

Z aktami sprawy i zakresem wymienionego wyżej zamierzenia inwestycyjnego można zapo-
znać się w Starostwie Powiatowym w Wołominie ul. Prądzyńskiego 3 Wydział Budownictwa, parter, 
pokój nr 105 w godzinach przyjęć interesantów  tj. pn. 10-18, wt. 12-16, śr. 8-16, czw. 12-16, pt. 8-16, 
gdzie można również zgłosić ewentualne uwagi i wnioski do czasu wydania orzeczenia w sprawie.

Zgodnie z art. 49 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. – Kodeks postępowania administracyjnego 
(Dz. U. z 2017 r. poz. 1257) doręczenie uważa się za dokonane po upływie 14 dni od dnia publicz-
nego ogłoszenia.

Nowa siła polityczna 
na lokalnym rynku?

Klub Woyciechowskiego

24 stycznia odbyło się spotkanie inauguracyjne właśnie zarejestrowanego stowarzyszenia - Klubu im. 
Henryka Konstantego Woyciechowskiego – założyciela Wołomina. Jak twierdzą jego członkowie, jest 
to organizacja zrzeszająca wołomińskie środowisko mieszkańców, sąsiadów i przyjaciół. Członkami 
klubu są osoby, które tu mieszkają, znają się dobrze, szanują wzajemnie i chcą zgodnie i praktycznie 
ze sobą współpracować, od lat współdziałają w obszarze różnych spraw dotyczących życia w Wołomi-
nie, za które odpowiada lokalny samorząd.

Przedstawiciele lokalnego biznesu

W imieniu organizatorów 
zaproszonych gości powitał Syl-
wester Jagodziński, założyciel i 
redaktor naczelny lokalnej ga-
zety netKonkret i były wicebur-
mistrz Wołomina. Przybliżył 
założenia programowe Klubu 
Woyciechowskiego, który ma 

być miejscem dyskusji o Wo-
łominie - mocnych i słabych 
stronach miasta, o przyszłości 
gminy i regionu, o tym co ko-
nieczne, a co zbyteczne. Miej-
scem, w którym dyskusja ma 
odbywać się na płaszczyźnie 
porozumienia w wypracowy-
waniu dobrych rad i praktyk dla 
wszystkich obszarów władzy w 
samorządzie, a nie konkurencji 
pomiędzy ugrupowaniami.

- Jestem upoważniony przez 
koleżanki i kolegów do powie-
dzenia, że zgłosimy swój komi-
tet wyborczy do wołomińskie-

go samorządu – kandydatów 
na radnych miejskich i kandy-
data na burmistrza. Powiem 
też, że możemy i będziemy roz-
mawiać o możliwych formach 
współpracy z innymi grupa-
mi, z którymi na płaszczyźnie 
podstawowych wartości mamy 

zgodność – powiedział Sylwe-
ster Jagodziński. Podkreślił, że 
atutem Klubu im. H.K. Woy-
ciechowskiego jest połączenie 
młodości z doświadczeniem 
samorządowym, zawodowym i 

biznesowym. Dodał przy tym, 
że jego członkowie cenią so-
bie również obecność i wspar-
cie innych osób posiadających 
duże doświadczenie i wiedzę. 
Obecność na inauguracyjnym 
spotkaniu wszystkich gości, w 
tym największych wołomiń-

skich przedsiębiorców, jest dla 
organizatorów szczególnie waż-
na, ponieważ nie tylko osobiste 
sympatie i poważanie były po-
wodem tego, że spotkano się w 
takim gronie.

Wśród gości Kazimierz Rakowski, Starosta Wołomiński, radny Marek Górski oraz Adam Kopczyń-
ski, przewodniczący WS w powiecie wołomińskim, działacz Mazowieckiej Wspólnoty Samorządo-
wej i biznesmen. Na zdjęciu z liderem nowej formacji, Sylwestrem Jagodzińskim 

Na zakończenie swojego 
wystąpienia Sylwester Jagodziń-
ski poinformował, że członków 
Klubu im. H.K. Woyciechow-
skiego łączy wspólny system 
wartości:
- uznawanie za swoją i naj-

lepszą kulturę i cywilizację 
wyrosłą na chrześcijańsko-
-rzymskich fundamentach; 

- wolność człowieka, z której 
wywodzi się idea samorząd-
ności jako współdecydowa-
nie mieszkańców danego 
terenu o tym, co wspólne;

- przedsiębiorczość jako szcze-
gólna i niezwykle pożytecz-
na społecznie aktywność, 

która buduje dobrobyt i jest 
organizacją jednostkowych 
aktywności ludzkich, za-
pewniającą utrzymanie;

- prawo do informacji, prawdy, 
transparentność sprawowa-
nia władzy publicznej.

US


